

Date: October 1, 2024

Topic: Authorized Distributor Statement

TO WHOM IT MAY CONCERN,

Ecolab Institutional Division in Middle East & North Africa manages their operations in Senegal with distributor model.

We hereby submit for your information that for our 2024-2025 operation in Senegal market, **SEN EQUIPMENT MARINE & INDUSTRIEL (SEMI)** is the only authorized distributor in the market with the responsibility of selling Ecolab portfolio and providing service standards.

If you have any questions or concerns please do not hesitate to contact us.

Date : 1er Octobre 2024

Sujet : Déclaration du distributeur agréé

À QUI DE DROIT,

La division institutionnelle d'Ecolab au Moyen-Orient et en Afrique du Nord gère ses opérations au Sénégal avec le modèle de distributeur.

Nous soumettons par la présente pour votre information que pour notre opération 2024-2025 sur le marché sénégalais, **SEN EQUIPMENT MARINE & INDUSTRIEL (SEMI)** est le seul distributeur agréé sur le marché avec la responsabilité de vendre le portefeuille Ecolab et de fournir des normes de service.

Si vous avez des questions ou des préoccupations, n'hésitez pas à nous contacter.

Kindest regards,



Pratik Bhatt
Area Manager
Institutional Division
Middle East and North Africa



Validity date: 31 Dec 2025